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Speech Serge Pilet 
 
Beste hockeyvrienden, 
 
Wat een jaar, opnieuw een topjaar voor de Belgische hockeysport. 
Marc gaf het al aan, het allermooiste was ongetwijfeld het behalen van de wereldtitel 
door onze Red Lions in een bloedstollende finale tegen onze noorderburen, …. 
Maar wat gezegd van het onthaal 2 dagen later op de Grote Markt in Brussel, daar 
waar sommige journalisten schamper hadden gedaan over het aantal fans, het zouden 
er een hondertal zijn….wel neen ze waren met z’n duizenden, wel tot 6.000 toe. Allicht 
waren er ook sommigen onder jullie ook aanwezig… 
Je ne vais pas refaire le tour de tous les résultats sportifs, mais tout de même une 
mention spéciale pour le Watducks. Marc et moi vous avions présenté le plan, 
stratégique 2.0. le 19/3, et pour ceux qui étaient attentifs, l’une des ambitions de 
l’ARBH à plus long terme, était qu’un jour un club belge remporte l’EHL…et bien même 
pas 2 mois plus tard c’est déjà chose faite et merci au Watducks … 
Organisatorisch is er ook heel wat gebeurd. Herinner jullie nog het scepticisme van 
sommige onder jullie omtrent de invoering van de Hockey App en het ontbreken van 
een computer voor het invullen van scheidsrechterbladen, wel ondertussen zijn er al 
meer dan 40.000 gebruikers van de Hockey App en verloopt het wedstrijd 
management bijzonder vlot,… al zijn wij er ons terdege van bewust dat er nog werk 
aan de winkel is. Benoit zal hier trouwens binnen enkele weken op terug komen. 
Nous avons également instauré le paiement automatique via la fédération des 
prestations des arbitres nationaux. Plus besoin de prévoir du cash derrière le bar, par 
contre svp. ce n’est pas pour autant qu’il ne faut plus accueillir les arbitres comme il se 
doit… 
De weergoden waren ons dit jaar beter gezind en dat maakt ons, maar ook jullie leven 
heel wat eenvoudiger. Ook de programmatie wordt met de jaren sneller uitgestuurd, 
mede dankzij de invoering van Sportlink.  
Opnieuw is het aantal leden gestegen, weliswaar niet met dubbele cijfers deze keer, 
maar toch,daarnaast werden verschillende nieuwe velden gebouwd oa.bij Argos, Old 
Club, Merode, Wild Cats,Temse,Victory…. 
Wat een klus om een club in goede banen te leiden, en zoals elk jaar applaus voor jullie 
allen hier aanwezig, voorzitters en de secretarissen van elke club, kleine en grote clubs, 



 

 

 

die zich dagdagelijks inzetten voor hun club, het runnen van een club brengt vele 
inspanningen en opofferingen met zich mee.  
Nous ne mettrons jamais assez l’accent et la priorité sur les valeurs du hockey. Nous 
sommes bien conscients que les enjeux sont de plus en plus importants, mais cela ne 
doit en aucun cas avoir des répercussions, sur le respect ou encore le fair-play. Cette 
année-ci, nous avons, avec l’aide de Sport Vlaanderen, lancé la campagne de la Carte 
Bleu. Cette campagné a été fortement médiatisée et nous allons remettre une couche 
pour le début de la saison prochaine. Nous avons également été secoués par les paris 
sportifs, à ce moment-là nous avons pu constater, si besoin en était, l’ampleur que le 
hockey a pris dans les médias. Un article dans la DH et nous nous retrouvions au 
journal télévisé de 13h le jour-même. Heureusement entre-temps tous nos joueurs ont 
été blanchis….mais restons vigilants à tout point de vue. 
De toepassing van het reglement en dito boetes rond opgeleide trainer/coaches heeft 
2 seizoenen geleden heel wat discussies en frustraties teweeg gebracht, maar dankzij 
de regularisatiemogelijkheden bleek het een storm in een glas water want heel wat 
creditnota’s werden uitgeschreven…. Afgelopen seizoen was het resultaat nog veel 
beter, minder dan 5 clubs waren niet in orde. Bravo aan jullie allen voor deze 
inspanningen, maar geloof mij, met de verdere professionalisering en ontwikkeling van 
onze sport moeten wij de leden opvangen in de best mogelijke omstandigheden en dat 
loopt oa.via opgeleide begeleiding. 
Que dire de la nouvelle formule de championnat mise-en-place avec l’aide de la THL, 
comme à chaque changement, certains sont pours, d’autres moins. Ceci dit, nous 
avons pu vivre un championnat passionnant jusqu’au bout,avec pas mal de surprises et 
un bel engouement, dès les ¼ de finales dans les clubs visités. Avec comme apothéose 
de magnifiques finales organisés de main de maître par l’Herakles. 
J’en profite d’ailleurs pour également féliciter 2 clubs, qui n’avaient pas l’habitude 
d’organiser des évènements avec nous mais qui ont également fait du superbe boulot, 
LLN avec les finales jeunes et la Gantoise avec les finales District. Merci également aux 
clubs qui ont posé leur candidature, nous n’avons malheureusement que 3 
évènements par an à décerner, donc il y aura toujours des déçus. 
Het Indoorcomité heeft de jeugdcompetities ook hervormd met een volwaardig 
kampioenschap (heen-en terugwedstrijden) voor de U14-U19 spelers. Desondanks dat 
het niet makkelijk is om die 14 wedstrijden in te plannen, met oa. ook sommige 
wedstrijden tijdens de kerstvakantie of nog 1 wedstrijddag ergens eind november, 
toch blijkt uit de enquête dat de meesten onder jullie opteren om deze formule verder 
te zetten en wij zijn hier natuurlijk verheugd om. 



 

 

 

En général on dit ladies first, mais une fois n’est pas coutume, je vais terminer par les 
ladies. Nous venons en effet de lancer une toute nouvelle campagne pour soutenir nos 
Red Panthers et le hockey féminin en général…la campagne s’appelle United Girls 
Power et je compte sur vous pour en faire le relais et faisons le maximum pour que nos 
Panthers atteignent leur objectif…la qualification pour les Jo de Tokyo ! 
Ik zou, zoals elk jaar willen eindigen, met een dankwoord in de 1ste plaats aan Marc 
voor de dagelijkse steun en aan de rest van de Raad van Bestuur voor de bijzonder 
leuke samenwerking. 
Ook dank uiteraard aan de collega’s van de 3 entiteiten, die hun uiterste best doen om 
jullie zo goed mogelijk van dienst te zijn, Adam en zijn HP team voor de fantastische 
resultaten, de vrijwilligers die in comités en commissies zetelen en last but not least 
Christoph en Domi, voor al die gezellige uitwisselingsmomenten.  
Zo deze Av, op de uitreiking van de diploma’s na, is bijna afgelopen, Ik wens jullie 
alvast smakelijk eten en veel plezier bij de wedstrijden van onze Red Panthers en Red 
Lions… 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


